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Abstract (en)
[origin: CA2948817A1] The invention relates to a kitchen furniture item, comprising a cabinet part (1), on the surface of which a hob (2) is provided,
and a furniture element (3) which laterally adjoins the cabinet part (1) and comprises a fixed lower cabinet (4) and a height-adjustable tabletop (5),
wherein the tabletop (5) has an edge surface (6) which is perpendicular in the in-use position and which faces the cabinet part (1). Overall space
can be saved in such a way that at least one suction opening (8) is provided in the edge surface (6), and a blow-out opening (12) is arranged in the
lower cabinet (4), said blow-out opening being connected to the suction opening (8) via a flexible hose (11).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Küchenmöbel mit einem Schrankteil (1), an dessen Oberfläche ein Kochfeld (2) vorgesehen ist und einem an den
Schrankteil (1) seitlich anschließenden Möbelelement (3), das einen festen Unterkasten (4) und eine in ihrer Höhe verstellbare Tischplatte (5)
aufweist, wobei die Tischplatte (5) eine in Gebrauchslage senkrechte Randfläche (6) aufweist, die zum Schrankteil (1) gerichtet ist. Bauraum kann
dadurch eingespart werden, dass in der Randfläche (6) mindestens eine Absaugöffnung (8) vorgesehen ist und dass im Unterkasten (4) eine
Ausblasöffnung (12) angeordnet ist, die mit der Absaugöffnung (8) über einen flexiblen Schlauch (11) verbunden ist.
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